
Mijn zoon verzuipt wanneer hij nu naar een normale school zou moeten, 

na jaren special onderwijs te hebben genoten. Ik weet dat het voor 

ouders misschien raar overkomt, maar laat de jongens en meisjes die nu 

in het special onderwijs zitten daar ook zitten. Laat de komende 

kinderen, wanneer de plannen beter zijn aangekleed en structuur hebben 

gekregen op termijn gebruik maken van dit voorstel. waar het uitkomt en 

dus kan voor de leerling. Speciaal onderwijs moet er blijven en wel in 

beperkte klassen, waar aandacht wordt besteed aan de leerling.


